

EVERYTHING WE DO
WE DO IT BETTER

服务范围 Service Coverage



进口 FOB

Qualifications 资质优势

- 中国海事局船载危险货物申报员资质
Certified declarer for shipborne dangerous cargo
- 中国海事局A类申报单位
A Declaration Unit certified by China MSA
- 无船承运人
NOC-NV 05400 NVOCC NOC-NV 05400
- 全球服务范围可辐射120个国家2000个港口城市
Service scope covering 2000 cities in 120 countries
- 集团仓储设施完备，服务包括普通品及危险品，装箱、拆箱、换包装、拼箱、分拣和包装、条形码管理、贴唛、订单管理以及配送物流。
Complete warehousing facilities enabling full range of service including container stuffing/un-stuffing, packing replacement, consolidation, sorting, bar code management, labeling, p/o management, distribution, etc.
- 上海市报关协会会员、中国的5星级A类报关企业
Member of SCBA, Five Star Customs Broker
- 上海出入境检验检疫协会理事单位
Director of SIQA

YOUR NEEDS OUR TARGET



Featured Services

特色服务

进口FOB拼箱

Import FOB(LCL)

我们可以承运来自全球各地不同类型的货物以拼箱方式进口至中国各个城市，我们进口拼箱操作资质在行业处于领先地位，对于每一份散货运输我们都更具心得。我们拥有全球覆盖120多个代理合作伙伴，客户可以根据自身需要选择服务范围（EXW、FCA、FOB）和时间要求。结合我们在拆箱、清关及内陆分拨、危险品资质等方面的优势，我们已成为全球性公司出口产品至中国这个快速发展市场的最佳物流合作伙伴。

Whatever the cargo origin, our first class capability in this field will bring your property to its destination safe and sound. World spreading partnership enabling us to offer you multiple service choices whatever EXW, FCA OR FOB as well as time demand. Combined with our local capabilities on de-stuffing, clearance, distribution and IMO qualifications, we're a growing to be the best logistics supplier to globalized companies

进口FOB整箱

Import FOB(LCL)

我们可以承运来自于全球各地不同类型货物以整箱进口方式运抵至中国各个城市，依靠集团优势和船公司及海外代理的良好合作关系，客户可以根据自身需要选择服务范围（EXW、FCA、FOB）和时间要求。货物到港口后可根据需求进行包括换单、清关、报验、危险品申报以及送货等一系列门到门配送服务。

Rely upon group's strength and quality partnership with overseas agents, we can bring your import FCL shipment to any of China cities. Services(EXW,FCA,FOB) and time option for customer's demand. Extended services like d/o release, import clearance, statutory inspection, IMO declaration, delivery, etc are available at customer's request

我们的承诺

Our Guarantee

- ★ 提供面向客户的一站式跟踪服务
One Stop tracking service
- ★ 优质的服务、专业的业务咨询、及时的报价
Quality service, professional consultancy, in time quotation
- ★ 客户可以通过客户服务及网上查询跟踪货物信息
Cargo tracking via CS or through on-line system
- ★ 经验丰富的专门员工审查海关、检验检疫局所需文件
Experienced staff to checkup customs and quarantine document
- ★ 确保所有文件符合海关、检验检疫要求
Document review to match authority request
- ★ 及时沟通和反馈海关、检验检疫法规规定的更新
In time communication with updated authority newsletter



YOUR NEEDS OUR TARGET



进口仓储

Import Storage

进口分拨海关监管仓库

德祥进口分拨海关监管仓库是上海6家进口分拨仓库之一，被上海海关命名为“中华人民共和国上海海关第5监管区”。仓库新建于2001年，占地42000平方米，库房面积14000平方米，另有400平方米经消防机构批准的危险品专用储存仓库（为6家进口分拨仓库中独有）。

Dexiang Import Distribution Customs Supervision Warehouse is one of the 6 import distribution warehouses in Shanghai, and named as “The 5th Authority District of PRC Shanghai Customs”. The warehouse was built in 2001, covers an area of 42,000 square meters and warehouse area of 14,000 square meters, and another 400 square meters approved by the fire agency for dedicated storage of dangerous goods (the only one of 6 import distribution warehouses in Shanghai).



仓库特别设计安装天棚4340平方米，雨天拆箱、提货不受影响；库房内装有自动喷淋装置，消除火灾隐患。整个库区（场地，库房）安装电子监控系统，确保货物安全存放。仓库配有3吨铲车12辆，5吨铲车2辆，8吨铲车1辆，满足各种分拨货物的需求。

仓库有“一关三检”机构进驻，能够为客户提供一条龙服务，从而降低客户的运输成本，加快提货速度。

Special design and installation of ceiling warehouse 4340 square meters allows deconsolidation and pick up unaffected during rainy days; the warehouse was built with automatic sprinklers to eliminate fire hazard. The entire warehouse area (yard and storage houses) is installed with electronic monitoring system to ensure safe storage of goods. Warehouse is equipped with 12 x 3-ton forklifts, 2 x 5-ton forklifts and 1 x 8-ton forklift to meet the various needs of cargo distribution.



仓库有“一关三检”机构进驻，能够为客户提供一条龙服务，从而降低客户的运输成本，加快提货速度。仓库提货时间为7:00 - 20:30，节假日可根据客户要求加班，保证客户及时提货。

There are customs and inspection authority offices locate inside the warehouse to provide customers one-stop service, thereby reducing the customer's transportation costs, speeding up the pick up speed. Warehouse operation time is 7:00 - 20:30, they could work overtime during public holidays according to customer requirements to ensure timely pick-up.

YOUR NEEDS OUR TARGET



Service Coverage 服务范围

北美 North America

加拿大 Canada
美国西部 USWC & IPI
美国东部 USEC & IPI

欧洲 Europe

英国 Britian
法国 France
比利时 Belgium
西班牙 Spain
荷兰 The Netherland
意大利 Italy
德国及中转东欧各国
Deutschland and t/s to East Europe

非洲 Africa

南非 South Africa

南美 South America

阿根廷 Argentina
巴西 Brazil
墨西哥 Mexico



近洋 Short Sea

台湾 Taiwan
韩国 Korea
香港 Hongkong
日本 Japan

东南亚 Southeast Asia

越南 Vietnam
菲律宾 The Philippines
泰国 Thailand
印尼 Indonesia
马来西亚 Malaysia
新加坡及中转东南亚各国
Singapore and t/s to Southeast Asia

大洋洲 Oceania

澳大利亚 Australia
新西兰 New Zealand

印巴 India Sub-continental

印度 India
巴基斯坦 Pakistan
斯里兰卡 Sri Lanka

中东 Mid East

阿联酋中转中东各国及非洲各国
UAE and t/s to Mid East, Africa

YOUR NEEDS OUR TARGET

Import FOB Operation Procedure 进口FOB操作流程

一. 物流资讯确保货物信息准确

Cargo info accuracy assurance

- ✓ 货物信息 (长、宽、高、货物种类)
cargo info(length, width, height, kind)
- ✓ 若危险品则MSDS审核
MSDS check if IMO
- ✓ 运输条款
shipping term
- ✓ 预配船期选择及航程
shipping schedule and transit time
- ✓ 起运港/目的港
POL/POD
- ✓ 特殊备注事宜
special remarks

二. 复核订舱资料确保文件正确

Review booking info

1. 订舱信息 (件数、毛重、体积、产品信息、收发货人信息)
booking info(piece count, gross weight, dimension, product info, shipper/consignee detail)
2. 进口必要单证信息核对
necessary document checkup

若需清关单证核对 clearance document check

- ▶ 发票、箱单、合同
commercial invoice, packing list, sales contract
- ▶ HS编码及申报要素
HS Code and key declaration factor
- ▶ 报关、报检委托书及报关报检十位编码
POA and registration code
- ▶ 加盖公章的提单及相关保函 (若需)
Officially stamped B/L and related L.O.G. if necessary

危险品进口必要单证 IMO related docuemnt

- ▶ IMO DANGEROUS GOOD DECLARATION
- ▶ 英文版本16项MSDS
full 16 sectioned MSDS in English

三. 货物基本要求确认, 确保货物运输安全

Primary shipping requirement check

- ◆ 货物体积及托盘尺寸
cargo dimension and pallet dimension
- ◆ 单件货物需贴详细唛头
detailed marking for each piece of package
- ◆ 与报关信息相符
Declaration info matching
- ◆ 装箱照片确认
Loading photo comparison

